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Vaihtoehto Topeliuksenkadun suunnitelluille raitiotieliikenteelle

Me allekirjoittaneet haluamme selvitettävän, miten tärkeä reitti Topeliuksenkatu on pelastustoimelle ja 
miten paljon Topeliuksenkadulle suunnitellut raitiotiekiskot ja niillä mahdollisesti yhtä aikaa rinnakkain 
seisovat raitiovaunut estävät ja viivyttävät ambulanssien kiitämisen Meilahden alueen sairaaloihin. 
Joskus voi olla kysymys minuuteista potilaan pelastumiselle. Vaaratilanteita saattaa myös  syntyä jos  
ambulanssit hälytysajossa joutuvat puikkelehtimaan liikenteen ja kiskoilla seisovien raitiovaunujen 
ohitse. Pyydämme selvittämään olisiko käytännöllisempi ja parempi vaihtoehto korvata tämän raitio-
tielinjan liikenne joustavammin liikkuvilla ja muita liikennevälineitä väistävillä, tietenkin biopolttoainetta 
käyttävillä, busseilla.
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